



Protokoll styrelsemöte S08

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Fredrik Gullstrand	Cafémästare
	Henrik Montan	Industrimästare från §7
	Erik Iveroth	Överphös
	Tobias Johannesson	Programmästare
	Johannes Jakobsson	Källarmästare
	Jacob Gradén	Revisor
	Erik Lundh	E-ordförande

- §1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:07
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar
- §4 Föredragningslista Godkännes med tilläget §10 val av funktionär
- §5 Föregående mötesprotokoll Protokoll S07, godkännes med ändringar. Protokoll S26, S27 och S28 från föregående år godkändes med ändringar.
- §6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
6	Reparation av projektor	Erik	S03	S08
7	Styrelsetröjor	Felix	S02	S08
9	Inköp av kassaapparat	Olof	S05	S08
11	Lux-affisch	Sofie	S06	S08

Styrelsen beslutade:

att Erik ska leta fram en manual till projektorn

att Felix tar emot styrelsetröjorna som levereras idag

att Olof redovisar inköpet av kassaapparaten till nästa möte.

att arbetet med Lux affischen bordlägges till nästa möte

§7 Mötesrapporter Inget att rapportera

§8 Meddelanden Blixt gordon har haft fixarmöte

Tobias hälsar att kårhack inträffar den 1-3 maj i gasquesalen

Kåren har jubileumsvecka biljettsläpp startar den 23:e mars 12.00

Sponsorskyltarna är uppe och uppdaterade.



- §9 Städschema Felix hälsar att han har glömt att ordna schemat, lovar att fixar det till nästa möte.
- §10 Val av funktionärer Styrelsen beslöt att välja följande personer till posterna:
Blixt Gordon
- Fredrik Karlsson (dt08fk6)
- Flicka på teknisk
- Azra Balic (ic08ab0)
- §11 Övrigt Tobias hälsar att projektorduken bör vara uppsatt innan onsdag den 25:e mars då det ska vara filmvisning i idét. Läggs upp på beslutsuppföljningen att Johannes ska ta hand om detta.
- Erik Lundh har diskuterat med Cedervall om att fixa handikappanpassade dörrar till edekvata och undrade om vi var intresserade av den här tjänsten.
- Fredrik hälsar att Ordförande bör se efter listsystemet vid utskick till styrelsen så att det ständigt blir reply-all.
- Staben vill kontakta styrelsen angående hösten och den kommande nollningen. Förslag från stabens sida är att effektivisera nolleuppdragen samt nollegrupperna. Ett möte bör planeras in för att diskutera tillvägagångssättet med kårsafarit. En presentation av styrelsen kan vara aktuellt innan fusk föreläsningen.
- §12 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:02
- Vid protokollet Justeras
- Sofie Eliasson Mötessekreterare Felix Aronsson Ordförande